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Darłowo, dnia 27 kwietnia 2020 roku 
 
 
BR.0002.4.2020 
 
 

Protokół Nr XX/2020 

z XX sesji (nadzwyczajnej) Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 27 kwietnia 2020 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Grzegorza Hejno - Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 
 
Sesja odbyła się w trybie online przy pomocy aplikacji dostosowanej do zdalnego 
prowadzenia obrad. 
 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1000, a zakończył o godzinie 1140. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 12 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady zgodnie z kolejnością alfabetyczną wyczytywał kolejno radnych z 
prośbą o potwierdzenie swojej obecności w dzisiejszych obradach sesji w trybie zdalnym na 
podstawie czego zostanie sporządzona lista obecności radnych.  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
2. Radny Waldemar Bonk potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny, usprawiedliwiony. Przewodniczący Rady 

poinformował biorących udział w dzisiejszej sesji o tym, że radny Robert Ciszek zgłaszał 
przed sesją swoją nieobecność z powodu wykonywania obowiązków służbowych w 
terenie.  

4. Radna Marzena Drzewucka potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz był nieobecny w tym momencie, spóźnił się z 

połączeniem. 
6. Radny Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady potwierdził swoją obecność.  
7. Radny Bogdan Herbeć potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
8. Radny Henryk Ignatowicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
10. Radna Joanna Lach potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
11. Radny Wiesław Moskwa potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
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12. Radny Henryk Noworolnik potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
13. Radna Justyna Osses potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny, usprawiedliwiony. Przewodniczący Rady 

poinformował biorących udział w dzisiejszej sesji o tym, że radny Piotr Szewczykowski 
zgłaszał przed sesją swoją nieobecność z powodu wykonywania obowiązków służbowych 
w terenie.  

15. Radny Adam Wasieńko potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
 
 
Pan przewodniczący na podstawie tak sporządzonej listy obecności radnych stwierdził udział 
12 radnych w dzisiejszej sesji oraz prawomocność do podejmowania uchwał.  
  
Pan przewodniczący również powitał sołtysów sołectw Gminy Darłowo. Wszyscy Sołtysi 
Sołectw Gminy Darłowo zostali poinformowani o zwołanej na dzień dzisiejszy sesji i mogli 
śledzić jej przebieg w trybie online na stronie Internetowej Gminy Darłowo.  
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo, wnioskodawca dzisiejszej sesji.  
Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo;  
Pani Anna Szynkowska-Borkowska – Sekretarz Gminy Darłowo. 
 
Pan Maciej Jabłoński Radca Prawny oglądał sesje online w swoim biurze tu w Urzędzie.  
 
Na protokolantkę pan przewodniczący powołał panią Iwonę Kowalską. 
 
/Lista obecności radnych w dzisiejszej sesji potwierdzona przez przewodniczącego rady stanowi załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu/  
 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/  
 

Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował obecnych na sesji, że dzisiejsza 
sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 506 ze zm.) na wniosek Wójta Gminy Darłowo.  

 
Wniosek Wójta Gminy Darłowo o zwołanie sesji nadzwyczajnej został złożony w 

dniu  
24 kwietnia 2020 roku w Biurze Rady. Wobec powyższego sesja została zwołana zgodnie                          
z ustawą.  
  
/Wniosek Wójta Gminy Darłowo o zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Gminy stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu/ 
 

Przewodniczący poinformował, że warunkiem zastosowania zdalnego trybu 
obradowania jest posiadanie przez każdego radnego odpowiednich warunków technicznych. 
Takie warunki zostały spełnione. Gmina Darłowo wyposażyła każdego radnego Rady Gminy 
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Darłowo w tablety z internetem oraz wszelkimi niezbędnymi narzędziami do brania udziału w 
obradach sesji prowadzonych w trybie online (zdalnym). 
 Każdy radny ma możliwość zabrania głosu, formułowania poprawek, składania 
wniosków i głosowania w czasie rzeczywistym. Wyposażenie każdego radnego Rady Gminy 
Darłowo w takie warunki techniczne dają Przewodniczącemu Rady pewność, że podczas 
głosowań na dzisiejszej sesji głosy zostaną oddane przez radnych zgodnie z prawem. 
Głosowania będą przeprowadzone tylko w trakcie posiedzenia w określonych momentach.  

 
 
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 
ustalenia porządku obrad, przy czym przypomniał, że proponowany porządek obrad 
wszyscy Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję. 

Ad. 2. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przypomniał obecnym że jest to sesja zwołana 

w trybie nadzwyczajnym, na wniosek, wobec czego dodatkowym warunkiem dokonania 
zmiany w porządku obrad jest przede wszystkim zgoda wnioskodawcy na tę zmianę.  
 

Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś z Państwa Radnych lub Wójt chciałby 
złożyć wniosek o zmianę porządku obrad?  

Przewodniczący upewnił się czy ktoś się zgłasza.  
Nikt się nie zgłosił.  

 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad dzisiejszej sesji:  
1. Otwarcie obrad sesji.  
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 

terenie Gminy Darłowo w 2020 roku. DRUK Nr 1/2020XX 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

(dotyczy działki nr 279/13 w obrębie Bobolin). DRUK Nr 2/2020XX 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

(dotyczy działki nr 44 w obrębie Barzowice). DRUK Nr 3/2020XX 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

(dotyczy działek nr 195 i 202 w obrębie Dobiesław). DRUK Nr 4/2020XX 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

(dotyczy działek nr 39/102 i 280/2 w obrębie Kopań). DRUK Nr 5/2020XX 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

(dotyczy działki nr 155 w obrębie Kowalewice). DRUK Nr 6/2020XX 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

(dotyczy działki nr 311/1 w obrębie Słowino-Słowinko). DRUK Nr 7/2020XX 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (dotyczy działki nr 

9/4 w obrębie Cisowo). DRUK Nr 8/2020XX 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (dotyczy działek nr 

97/1 i 101/1 w obrębie Słowino). DRUK Nr 9/2020XX 



Strona 4 z 40 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dotyczy działek nr 97/1 i 97/2 w obrębie Jeżyczki). DRUK Nr 
10/2020XX 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dotyczy nieruchomości zabudowanej nr 144 w obrębie Stary Jarosław). 
DRUK Nr 11/2020XX 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dotyczy działki nr 278/99 w obrębie Bobolin). DRUK Nr 12/2020XX 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
(dotyczy działki nr 46 w obrębie Bukowo Morskie). DRUK Nr 13/2020XX 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy Darłowo 
z dnia 22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz 
wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo. DRUK Nr 
14/2020XX 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania wsparcia na wymianę 
kotłów i pieców w związku z dofinansowaniem z projektu „Ograniczenie emisji 
zanieczyszczeń powietrza w Gminie Darłowo poprzez wymianę źródeł ciepła w 
budynkach/lokalach mieszkalnych” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020 – działanie 2.14 Poprawa jakości 
powietrza – Zachodniopomorski Program Antysmogowy. DRUK Nr 15/2020XX 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo. DRUK Nr 16/2020XX 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dotyczy działki nr 487/44 w obrębie Wiekowice). DRUK Nr 17/2020XX 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok.                              
DRUK Nr 18/2020XX 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2020-2025. DRUK Nr 19/2020XX 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII.192.2020 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 14 lutego 2020 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu Zagórzyn, Gmina Darłowo. DRUK Nr 20/2020XX 

23. Zamknięcie obrad.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod głosowanie ustalony porządek obrad, przy 
czym wywoływał każdego radnego zgodnie z porządkiem alfabetycznym z imienia i nazwiska 
i zadawał mu pytanie czy jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji, 
czy jest przeciw, czy się wstrzymał.  
 
Wywołani radni głosując odpowiadali:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział, że jest ZA. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział, że jest ZA. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała, że jest ZA. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz był nieobecny w tym momencie.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział, że jest ZA. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział, że jest ZA. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział, że jest ZA. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała, że jest ZA. 
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10. Radna Joanna Lach odpowiedziała, że jest ZA.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział, że jest ZA.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział, że jest ZA.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała, że jest ZA. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział, że jest ZA. 
 
Podsumowując w głosowaniu udział wzięło 12 Radnych Rady Gminy Darłowo głosując: 
12 głosów za przyjęciem porządku obrad XX sesji, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących 
3 nieobecne. 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że 
porządek obrad został przyjęty.  
 
/Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk 
na terenie Gminy Darłowo w 2020 roku. Druk Nr 1/2020XX 

Ad. 3. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 
terenie Gminy Darłowo w 2020 roku stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powitał wszystkich uczestników dzisiejszej sesji, w tym tych, którzy oglądają sesję 
online sołtysów i mieszkańców. Pan wójt powiedział, że przedmiotowa uchwała w sprawie 
określenia sezonu kąpielowego musi być podjęta do 20 maja 2020 roku. Tutaj niezmiennie 
miało być określonych osiem kąpielisk na terenie Gminy Darłowo, ale zobaczymy w praktyce 
jak to wyjdzie, jak dopisze sezon, czy będzie taka konieczność używać wszystkich kąpielisk, 
ale przygotowujemy się na to, że to wszystko będzie działało.   
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy 
Darłowo w 2020 roku stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy 
Darłowo w 2020 roku stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
Gminy Darłowo w 2020 roku stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz 
wykazu kąpielisk na terenie Gminy Darłowo w 2020 roku:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 
terenie Gminy Darłowo w 2020 roku? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz był nieobecny.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
3 nieobecnych, 
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podjęła

 

 uchwałę w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 
terenie Gminy Darłowo w 2020 roku. 

/Uchwała Nr XX.201.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu 
kąpielisk na terenie Gminy Darłowo w 2020 roku stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 2/2020XX 

Ad. 4. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że projekt uchwały był przed chwilą prezentowany na komisji. Chodzi o 
rozbudowę sieci gazowniczej na ulicy Uzdrowiskowej w Bobolinie. To jest działka nr 279/13. 
proszę o pozytywne ustosunkowanie się do tej uchwały.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
11 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 12 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz był nieobecny. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XX.202.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 3/2020XX 

Ad. 5. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/ 
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Pan wójt powiedział, że tu jest sytuacja bardzo podobna, chodzi o rozbudowę sieci 
energetycznej na rzecz Energa Operator S.A. na działce nr 44 w obrębie Barzowice.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
16 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 17 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz był nieobecny. 
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
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Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XX.203.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 4/2020XX 

Ad. 6. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że tu także jest analogiczna sytuacja, gdzie chodzi o ustanowienie 
służebności przesyłu na działki nr 195 i nr 202 w obrębie ewidencyjnym Dobiesław. Chodzi o 
rozbudowę sieci energetycznej.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
20 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 21 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 

 
W tym momencie dołączył do dzisiejszej sesji radny Mirosław Gałuszkiewicz. 

Wobec czego kworum wyniosło 13 radnych.  
 

3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 

 
Pan Przewodniczący powiedział radnemu Mirosławowi Gałuszkiewiczowi,  

że w tej chwili jesteśmy w trakcie głosowania nad projektem uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu zawartym na Druku nr 4/2020XX. 

 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XX.204.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono.  
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 5/2020XX 

Ad. 7. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że projekt uchwały także jest na wniosek Energii Operator S. A., która 
zwróciła się z prośbą o obciążenie służebnością na działce gminnej nr 39/102 w obrębie 
ewidencyjnym Kopań. Chodzi o rozbudowę sieci energetycznej.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
24 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 25 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
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8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XX.205.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 6/2020XX 

Ad. 8. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że sytuacja tutaj także jest bardzo podobna. Chodzi o działkę nr 155 
położoną w obrębie Kowalewice. Służebność dla Energii Operator S. A.   
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
28 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 29 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XX.206.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową przerwę techniczną. 
 

Po przerwie udział w sesji wzięło 12 radnych. Nieobecni byli tym razem następujący radni; 
Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 

Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 

 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 7/2020XX 

Ad. 9. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że sytuacja jest analogiczna do tej co omawialiśmy poprzednio ale 
odnosi się do działki nr 311/1 położonej w obrębie Słowino-Słowinko. Też tu Energa 
Operator zwróciła się z prośbą o ustanowienie służebności przesyłu na tej działce.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
32 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 33 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  



Strona 16 z 40 
 

1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XX.207.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.                             
Druk Nr 8/2020XX 

Ad. 10. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik 
nr 35 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że chodzi o nieodpłatne nabycie działki nr 9/4 w obrębie Cisowo na 
poszerzenie pasa drogi.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 36 do 
niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 37 do 
niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
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podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

/Uchwała Nr XX.208.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.                               
Druk Nr 9/2020XX 

Ad. 11. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik 
nr 39 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że wyraża się zgodę na odpłatne nabycie na poszerzenie dróg gminnych 
w obrębie ewidencyjnym Słowino. Chodzi o to, aby droga była przejezdna i poszerzona.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 40 do 
niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 41 do 
niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
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2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

/Uchwała Nr XX.209.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 10/2020XX 

Ad. 12. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że chodzi o sprzedaż dwóch działek budowlanych o numerach 97/1 i 
97/2  w Jeżyczkach w formie przetargu.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu/  
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Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
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podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XX.210.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 11/2020XX 

Ad. 13. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że chodzi o sprzedaż nieruchomości w obrębie ewidencyjnym Stary 
Jarosław. Działka o numerze 144 zabudowana. Sprzedaż na rzecz dotychczasowych 
najemców lokalu w trybie bezprzetargowym.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo:  
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Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie. 

/Uchwała Nr XX.211.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
gruntowej stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 12/2020XX 

Ad. 14. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że projekt uchwały dokładnie był omawiany na komisji. Chodzi o 
sprzedaż działki nr 278/99 o powierzchni 0,0808 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym 
Bobolin. Tu sytuacja z tą działką na sprzedaż jest taka, że my w rozliczeniu nabywamy dwie 
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działki na które na podstawie decyzji podziałowej byśmy musieli zapłacić odszkodowanie, 
więc tu będzie ta wycena i ewentualnie dopłata do tej działki.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Darłowo:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
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11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XX.212.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
gruntowej stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 13/2020XX 

Ad. 15. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że wyraża się zgodę na odpłatne obciążenie służebnością przesyłu na 
działce gminnej nr 46 w Bukowie Morskim. Z wnioskiem wystąpiła Energa Operator w 
związku inwestycją polegającą na rozwinięciu sieci energetycznej.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
57 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 58 do niniejszego protokołu/  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi 
załącznik nr 59 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
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/Uchwała Nr XX.213.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania 
azbestu oraz wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo. 
Druk Nr 14/2020XX 

Ad. 16. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy Darłowo 
z dnia 22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających 
azbest wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że staramy się o środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska na dofinansowanie zbiórki i utylizacji azbestu, który leży na dachach. Aby ten 
wniosek wypełnić potrzebujemy aktualizacji danych o ilości i lokalizacji tego azbestu oraz 
wyrobów zawierających azbest dla Gminy Darłowo, gdzie nie wszyscy nasi beneficjenci są 
ujęci.  Dlatego ten program uzupełniamy żeby mogli skorzystać z tych środków.   
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy Darłowo z dnia 22 
października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest 
wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy Darłowo z dnia 22 
października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest 
wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy Darłowo z dnia 
22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest 
wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
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W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/393/2009 
Rady Gminy Darłowo z dnia 22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu 
usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją dla Gminy 
Darłowo:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu 
oraz wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny.  
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy Darłowo 
z dnia 22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz 
wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XX.214.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz wyrobów 
zawierających azbest wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 65 do niniejszego 
protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania wsparcia na 
wymianę kotłów i pieców w związku z dofinansowaniem z projektu „Ograniczenia 
emisji zanieczyszczeń powietrza w Gminie Darłowo poprzez wymianę źródeł ciepła w 
budynkach/lokalach mieszkalnych” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020 – działanie 2.14 Poprawa jakości 
powietrza – Zachodniopomorski Program Antysmogowy. Druk Nr 15/2020XX 

Ad. 17. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania wsparcia na wymianę 
kotłów i pieców w związku z dofinansowaniem z projektu „Ograniczenia emisji zanieczyszczeń powietrza w 
Gminie Darłowo poprzez wymianę źródeł ciepła w budynkach/lokalach mieszkalnych” w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020 – działanie 2.14 Poprawa jakości 
powietrza – Zachodniopomorski Program Antysmogowy stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że cieszymy się, że możemy w końcu wystartować z tym programem. 
Niedawno podpisała gmina umowę z Województwem Zachodniopomorskim o 
dofinansowanie tego projektu, który zrealizowany zostanie w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego.  W ramach tego projektu mieszkańcy naszej gminy, zarówno mieszkańcy 
domków jednorodzinnych ale i także lokali mieszkalnych będą mogli skorzystać z grantów 
dofinansowania wymiany pieca na nowsze źródło ogrzewania, czyli na nowy piec. Tu kwota 
dofinansowania wynosi do 7500 zł. Termin składania wniosków będzie w czerwcu do lipca. 
Dokładne wytyczne według tego regulaminu pojawią się wkrótce na stronie internetowej 
Gminy, aby można było się do tego konkursu przygotować i aby jak najwięcej osób mogło 
skorzystać. Kwota refundacji jest maksymalna 7500 zł.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania wsparcia na wymianę kotłów i pieców w 
związku z dofinansowaniem z projektu „Ograniczenia emisji zanieczyszczeń powietrza w Gminie Darłowo 
poprzez wymianę źródeł ciepła w budynkach/lokalach mieszkalnych” w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020 – działanie 2.14 Poprawa jakości powietrza – 
Zachodniopomorski Program Antysmogowy stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania wsparcia na wymianę kotłów i pieców w 
związku z dofinansowaniem z projektu „Ograniczenia emisji zanieczyszczeń powietrza w Gminie Darłowo 
poprzez wymianę źródeł ciepła w budynkach/lokalach mieszkalnych” w ramach Regionalnego Programu 
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Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020 – działanie 2.14 Poprawa jakości powietrza – 
Zachodniopomorski Program Antysmogowy stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania wsparcia na wymianę kotłów i 
pieców w związku z dofinansowaniem z projektu „Ograniczenia emisji zanieczyszczeń powietrza w Gminie 
Darłowo poprzez wymianę źródeł ciepła w budynkach/lokalach mieszkalnych” w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020 – działanie 2.14 Poprawa jakości 
powietrza – Zachodniopomorski Program Antysmogowy stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania 
wsparcia na wymianę kotłów i pieców w związku z dofinansowaniem z projektu 
„Ograniczenia emisji zanieczyszczeń powietrza w Gminie Darłowo poprzez wymianę źródeł 
ciepła w budynkach/lokalach mieszkalnych” w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020 – działanie 2.14 Poprawa 
jakości powietrza – Zachodniopomorski Program Antysmogowy:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania wsparcia na wymianę 
kotłów i pieców w związku z dofinansowaniem z projektu „Ograniczenia emisji 
zanieczyszczeń powietrza w Gminie Darłowo poprzez wymianę źródeł ciepła w 
budynkach/lokalach mieszkalnych” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020 – działanie 2.14 Poprawa jakości powietrza 
– Zachodniopomorski Program Antysmogowy? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny.  
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
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14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania wsparcia na wymianę 
kotłów i pieców w związku z dofinansowaniem z projektu „Ograniczenia emisji 
zanieczyszczeń powietrza w Gminie Darłowo poprzez wymianę źródeł ciepła w 
budynkach/lokalach mieszkalnych” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020 – działanie 2.14 Poprawa jakości 
powietrza – Zachodniopomorski Program Antysmogowy. 

/Uchwała Nr XX.215.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania wsparcia na 
wymianę kotłów i pieców w związku z dofinansowaniem z projektu „Ograniczenia emisji zanieczyszczeń 
powietrza w Gminie Darłowo poprzez wymianę źródeł ciepła w budynkach/lokalach mieszkalnych” w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020 – działanie 2.14 
Poprawa jakości powietrza – Zachodniopomorski Program Antysmogowy stanowi załącznik nr 70 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo. Druk Nr 16/2020XX 

Ad. 18. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że rozmawialiśmy wcześniej na ten temat na komisji. Chodzi o to, żeby 
w tym wyjątkowym roku podnieść tą średnią do przyznawania stypendium.  
Za średnią od 4,75 do 5,00 będzie to kwota 400,00 zł.  
Za średnią od 5,01 do 5,50 będzie to kwota 450,00 zł.  
Za średnią powyżej 5,00 będzie to kwota 500,00 zł. 
Pozostałe ustalenia bez zmian.   
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  



Strona 31 z 40 
 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i 
młodzieży w Gminie Darłowo stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radna Justyna Osses Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła 
pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Oświaty w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i 
młodzieży w Gminie Darłowo stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przyjęcia Lokalnego programu 
wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny.  
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
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podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr XX.216.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 17/2020XX 

Ad. 19. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że chodzi o działkę o numerze 487/44 o powierzchni 0,0800 ha 
znajdująca się w Wiekowie. Dziaka w planie przestrzennym oznaczona jest jako zieleń 
parkowa. Działka jest użytkowana przez osoby, które wystąpiły o zakup jej w celu 
powiększenia własnej nieruchomości. Działka jest bez dojazdu, wiec jak najbardziej się tu 
kwalifikuje na sprzedaż jako na polepszenie warunków istniejącej nieruchomości.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo:  
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Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XX.217.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok.                        
Druk Nr 18/2020XX 

Ad. 20. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok stanowi 
załącznik nr 79 do niniejszego protokołu/ 
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Pan wójt powiedział, że o tym, że sytuacja jest trudna nie musimy nikogo przekonywać, bo 
słyszymy także o tym z telewizji, że przedsiębiorcy ale i samorządy stoją przed bardzo 
trudnym zadaniem, żeby te budżety swoje w jakiś sposób spiąć i ten ciężki czas przetrwać. 
Pan wójt powiedział, że cieszy się tu bardzo, że uzyskaliśmy dofinansowanie do przebudowy 
drogi w Kowalewicach. To dofinansowanie tu wprowadzamy a jest to kwota 1 198 548,74 zł. 
Przetarg już jest ogłoszony.  
Zmniejszamy dochody o kwotę 80 545,00 zł w wyniku zmniejszonej subwencji oświatowej 
78 435,00 zł i udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych podane przez 
Ministerstwo Finansów o kwotę 2 110,00 zł.  
Zmniejszamy wydatki o kwotę 915 925,00 zł z tytułu:  
- Budowy szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej 114 298,45 zł. Wiemy, że ten 
wniosek jest już realizowany w przyszłym roku a co będzie miało też znaczenie w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej dlatego tu jakby przekładamy wkład własny, który będzie 
potrzebny do tej inwestycji.  
- zabieramy z remontów dróg gminnych 171 081,55 zł.  
- nie będziemy wykonywać także zmiany pieca w ośrodku zdrowia a także w urzędzie gminy 
na kwotę 350 000,00 zł zaplanowane. 
- także rezygnujemy z części inwestycji oświetlenia ulicznego na kwotę 100 000,00 zł, 
- także zabieramy z budowy kanalizacji sanitarnej i wodociągowej w Gminie Darłowo na 
kwotę 100 000,00 zł, 
- z promocji Gminy Darłowo zmniejszamy wydatki o kwotę 80 545,00 zł w związku z 
koniecznością zmniejszenia dochodów z tytułu subwencji oświatowej i „udziałów”.  
Zwiększamy wydatki o 2 033 928,74 zł z przeznaczeniem na:  
- przebudowę drogi gminnej w miejscowości Kowalewice 1 198 548,74 zł, czyli tyle co 
wynosi ta dotacja.  
- Jesteśmy po przetargu żłobka i nam zależy żeby tą inwestycję wykonać a mamy bardzo duże 
dofinansowanie bo prawie milion złotych aczkolwiek środków własnych musimy tu jeszcze 
dołożyć na kwotę 828 000,00 zł.   
- także przeznaczamy na opracowanie dokumentacji projektowej budowy zjazdu z drogi 
wojewódzkiej na działkę gminną i ta dokumentacja kosztuje 7 380,00 zł, i to jest w 
miejscowości Sulimice.  
Dodatkowo formalnie zmieniamy klasyfikację z rewitalizacji boiska w Drozdowie i będzie to 
w dziale sport.  
Zmieniamy też zakupy pojemników do segregacji odpadów komunalnych z funduszu 
sołeckiego z wydatków bieżących przekwalifikujemy na wydatki majątkowe.  
Dodatkowo zmieniamy fundusz sołecki w Sołectwie Dąbki, bo tu wpłynął wniosek żeby 
dokonać zmiany z neonu świetlnego na remont i modernizację przystanku autobusowego na 
kwotę 24 000,00 zł.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok stanowi załącznik nr 80 do 
niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrali:  
 
Radny pan Bogdan Herbeć zadał pytanie panu wójtowi. Radny powiedział, że w związku z 
obniżeniem subwencji oświatowej o 80 tysięcy złotych i widzi zmniejszenie wydatków jeśli 
chodzi o pozycję w promocji gminy ma pytanie czy na dzień dzisiejszy jest sytuacja tego 
rodzaju, czy dotacja do szkół społecznych nie zostanie zmieniona? 
 
Pan wójt odpowiedział, że na dzień dzisiejszy ta dotacja nie zostaje zmieniona, no a 
zobaczymy jak to będzie w czasie wyglądało. Na budżet też czekają w szkołach publicznych, 
bo widzimy, że tych środków będzie coraz mniej. Pan wójt przypomniał, że od września 
planowane są podwyżki dla nauczycieli i nie ukrywa, że tych środków na oświatę musimy 
zwiększyć. Także trzeba będzie bardzo rozsądnie gospodarować tym działem. Dla 
przypomnienia wójt powiedział, że do oświaty dokładamy ponad 7 milionów środków 
własnych a całość kosztuje nas ponad 13 milionów.  
 
Pan radny Bogdan Herbeć podziękował za odpowiedź.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2020 rok:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
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15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok. 

/Uchwała Nr XX.218.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok 
stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2020-2025. Druk Nr 19/2020XX 

Ad. 21. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2020-2025 stanowi załącznik nr 82 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że oprócz zmiany dochodów i wydatków na skutek otrzymanej dotacji 
uległy zmianie przedsięwzięcia jak budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i 
Grabowej przesunęły się o rok i ten wkład własny będzie tam, a my go dzisiaj 
zagospodarowaliśmy w 2020 roku.  
Zwiększono wydatki z 2020 roku na zadaniu budowy ulicy Słonecznej w Wiciu o 
1 571 074,86 zł a wynika to z harmonogramu wykonywania tego.  
Także tu rozliczamy środki na budowę ścieżki ruchowej wraz z przejściami na plażę w 
uzdrowisku Dąbki i jest to inwestycja na która gmina otrzymała dofinansowanie. Realizacja 
tego placu z Regionalnego Programu Operacyjnego będzie głównie w 2021 i 2020 roku. 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2020-
2025 stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Darłowo na lata 2020-2025:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2020-2025? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2020-2025. 

/Uchwała Nr XX.219.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2020-2025 stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII.192.2020 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 14 lutego 2020 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Zagórzyn, Gmina Darłowo. 
Druk Nr 20/2020XX 

Ad. 22. 
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/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII.192.2020 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 14 lutego 2020 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu obrębu Zagórzyn, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 85 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że ta uchwała była prezentowana i przyczyny jej pojawienia się po raz 
kolejny na komisji rady gminy. Przez błąd ludzki, bo podpięła się do wysłania z błędem 
elektronicznym i to spowodowało, że ma ona wadę prawną, więc proszę o uchwalenie jeszcze 
raz tej przedmiotowej uchwały czyli planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 
obrębu Zagórzyn w gminie Darłowo.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII.192.2020 Rady Gminy Darłowo z dnia 14 lutego 
2020 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu 
Zagórzyn, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 86 do niniejszego protokołu/  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII.192.2020 Rady Gminy Darłowo z dnia 14 
lutego 2020 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 
obrębu Zagórzyn, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII.192.2020 
Rady Gminy Darłowo z dnia 14 lutego 2020 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Zagórzyn, Gmina Darłowo:  
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII.192.2020 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 14 lutego 2020 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Zagórzyn, Gmina Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno odpowiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
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7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII.192.2020 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 14 lutego 2020 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu Zagórzyn, Gmina Darłowo. 

/Uchwała Nr XX.220.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII.192.2020 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 14 lutego 2020 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu obrębu Zagórzyn, Gmina Darłowo stanowi załącznik nr 88 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
Pan przewodniczący oddał jeszcze głos panu wójtowi przez zamknięciem obrad sesji.  

Pan wójt bardzo podziękował wszystkim radnym, że pomimo trudności z połączeniem, za to, 
że spotykają się na tych łączach i mogą ze sobą rozmawiać. Pan wójt powiedział do 
mieszkańców, sołtysów i wszystkich, którzy nas dzisiaj tu oglądają, że zaraz wspólnie z radą 
gminy pomachamy naszym mieszkańcom życząc dużo zdrowia i prosząc by pamiętali o 
noszeniu maseczek a wszystko będzie dobrze.  

„Machamy do was kochani serdecznie. Pozdrawiamy was serdecznie i życzymy wam dużo 
radości, zdrowia i uśmiechu w tych ciężkich dla wszystkich chwilach”. 

 
 
 

Wobec wyczerpania tematu ustalonego porządku obrad XX sesji Rady Gminy 
Darłowo VIII kadencji – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 1140 w dniu 27 kwietnia 2020 roku. 

Ad. 23. 

   
 

Obradom przewodniczył: 
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    Przewodniczący 
          Rady Gminy Darłowo 

 
                                                                 Grzegorz Hejno   

 
 
 
Protokół sporządziła:
Iwona Kowalska  

   


